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PROTOKÓŁ nr II/2018 

 

z II Sesji Rady Gminy Granowo, która odbyła się w dniu 17 grudnia 2018r.  w sali Urzędu 

Gminy w Granowie. 

 

Obrady rozpoczęto w dniu 17 grudnia 2018r. o godz.13
00

. 

Zakończono w dniu  17 grudnia 2018r. o godz. 14
00

. 

Na ogólną liczbę 15 radnych, w sesji wzięło udział 15 radnych. 

 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: ----------------------------- 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: -------------------------------- 

 

Spoza Rady udział w sesji wzięli: 

1. Zbigniew Kaczmarek  - Wójt Gminy 

2. Hanna Kaczmarek  - Sekretarz Gminy 

3. Agnieszka Chojnacka  - Skarbnik Gminy 

4. Zaproszeni goście  - wg listy obecności 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) programu współpracy Gminy Granowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019, 

b) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2019, 

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2019-

2022, 

d) przyjęcia „Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego w 

Gminie Granowo na lata 2019-2021”, 
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e) zmiany uchwały budżetowej na rok 2018, 

f) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Granowo. 

8. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zakończenie sesji.  

 

 

Ewidencja uchwał przyjętych na sesji: 

 

1. Uchwała Nr II/10/2018. 

2. Uchwała Nr II/11/2018. 

3. Uchwała Nr II/12/2018. 

4. Uchwała Nr II/13/2018. 

5. Uchwała Nr II/14/2018. 

6. Uchwała Nr II/15/2018. 

 

 

 

Przebieg obrad II Sesji Rady Gminy Granowo 

 

Ad.1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Stefan Bielawski otworzył posiedzenie. 

 

Ad.2. Powitanie radnych i zaproszonych gości. 

 

Przewodniczący powitał Wójta Gminy Pana Zbigniewa Kaczmarka, radnych, Panią 

Magdalenę Kalembę-Borowczak i Pana Gerarda Szajka – radnych Rady Powiatu, 

przedstawicieli Komendanta Policji Powiatowej w Grodzisku Wlkp., sołtysów 

poszczególnych wsi i wszystkich zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
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Ad.3. Stwierdzenie quorum. 

 

Przewodniczący poprosił radnych o zalogowanie się do systemu elektronicznego głosowania            

i przystąpił do sprawdzenia obecności. 

Stwierdził na podstawie listy obecności oraz logowania do systemu, że udział w posiedzeniu 

bierze 15 radnych , a zatem Rada jest władna do podejmowania uchwał. Lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

 

Ad.4. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

  

Ad.5. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Uwag do protokołu nie było. 

Przewodniczący Rady Stefan Bielawski poddał przyjęcie protokołu pod głosowanie. 

Nad przyjęciem protokołu nr II/2018 głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem protokołu 

głosowało 15 radnych, przeciwko-0, wstrzymało się -0. 

Protokół został przyjęty. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr  3 do protokołu. 

 

 

Ad.6. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Zbigniew Kaczmarek przedstawił sprawozdanie. 

Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

Pytania do przedstawionego sprawozdania: 

Radna Irena Ratajczak zapytała jaki jest koszt kanalizacji? 

Wójt odpowiedział, że czekamy na ofertę firmy. 
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Radna Wanda Śrona zapytała czy w związku z oświetleniem ścieki rowerowej Granowo-

Granówko, zostanie założona lampa przy ulicy Rolnej i Kolejowej? 

Wójt odpowiedział, że nie ma to nic wspólnego z tą inwestycją. Dokumentacja jest 

wykonana, Pan z ENEA obiecał, że w tym roku ta lampa ma być postawiona. 

Radna Krystyna Kasperek zapytała co Wielkopolski Kurator Oświaty powiedział na temat 

funkcjonowania szkół oraz jakie są korzyści z przekształcenia Zakładu Gospodarki 

Komunalnej? 

Wójt odpowiedział, że z Kuratorem były omawiane możliwości przyjęcia roczników do szkół 

ponadgimnazjalnych, głównie dotyczyło to Powiatu, czy jest zagrożenie przyjęcia do szkół 

młodzieży z całego Powiatu. Takiego zagrożenia Starosta nie widzi. Poruszono również temat 

oceny formalnej Dyrektorów co aktualnie jest obowiązkiem. Odnośnie ZGK, analiza ma 

wykazać czy będą korzyści z przekształcenia zakładu. Analiza zostanie omówiona na 

Komisji, nic nie jest jeszcze przesądzone. 

Radny Marek Sobczyk zapytał czy jest już decyzja konserwatora w sprawie wycinki drzew. 

Wójt odpowiedział, że została wydana przez Konserwatora zgoda na wycinkę drzew. Akacje        

i dwie albo trzy brzozy zagrażające, przy pałacu zostaną usunięte. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) programu współpracy Gminy Granowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2019 

 

Sekretarz Hanna Kaczmarek omówiła projekt uchwały. Uchwała podejmowana jest każdego 

roku. Przygotowana uchwała daje możliwość podjęcia bardzo szerokiej współpracy na wielu 

płaszczyznach, z organizacjami pozarządowymi. Takimi organizacjami na naszym terenie są 

Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Gospodarczych oraz Rozwoju Ziemi Granowskiej, 

Stowarzyszenie „Wspólnie z pasją”, Towarzystwo Sportowe „Orzeł”. Wyznaczona                         

w budżecie kwota na współpracę z organizacjami to 10 000 zł. Program poddany był 

konsultacjom społecznym w terminie od 5 grudnia do 17 grudnia . Nie wpłynęły żadne 

zapytania i uwagi. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Przewodniczący powiedział, że nie odczytuje treści uchwał ponieważ radni otrzymują przed 

sesją projekty, jest to zgodne z prawem. 



5 
 

Nad projektem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się - 0. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała nr II/10/2018 w programu współpracy Gminy 

Granowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2019 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

b) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2019 

 

Sekretarz Hanna Kaczmarek omówiła projekt uchwały. Uchwała należy do bloku uchwał, 

które podejmowane są co roku, dotyczy programu na rok 2019. Program daje szeroką 

możliwość prowadzenia działań profilaktycznych związanych zarówno z przeciwdziałaniem 

alkoholizmowi jak i z przeciwdziałaniem narkomanii. W tym roku na realizację tych 

programów jest kwota 95 000 zł. Kwota ta w całości pochodzi z wpłat z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych. Uchwała ta reguluje także działalność Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było.  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Przewodniczący powiedział, że nie odczytuje treści uchwał ponieważ radni otrzymują przed 

sesją projekty, jest to zgodne z prawem. 

Nad projektem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się - 0. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała nr II/11/2018 w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 

2019 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

c) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2019-2022 

 

Sekretarz Hanna Kaczmarek omówiła projekt uchwały. Program ten daje także możliwość 

szeroko rozumianych założeń profilaktycznych. Jest możliwość podjęcia tego programu na 

kilka lat. Proponujemy podjęcie programu na lata 2019-2022, żeby nie trzeba było tego 

programu powtarzać co roku. Do tej pory zjawiska narkomanii zdiagnozowanego na naszym 

terenie nie mamy ale problem na pewno istnieje, jest póki co w fazie ukrycia. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Nad projektem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się - 0. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała nr II/12/2018 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2019-2022 stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

 

d) przyjęcia „Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego w 

Gminie Granowo na lata 2019-2021” 

 

Sekretarz Gminy Hanna Kaczmarek omówiła projekt uchwały. Szczepienia przeciwko 

brodawczakowi ludzkiemu są prowadzone na terenie Gminy Granowo od 2009 roku. 

Proponowaliśmy dziewczynkom w wieku 13-14 lat szczepienie szczepionką czterowalentną, 

działająca na cztery typy wirusa. Od paru lat pojawiła się szczepionka dziewięciowalentna, 

działająca na dziewięć szczepów wirusa. Proponujemy przyjęcie programu szczepienia 

dziewczynek szczepionka dziewięciowalentną, jest to program na trzy lata , na lata 2019-

2021. Szacujemy, że na 3 lata będzie to koszt 63 450 zł. Program został wysłany do 

zaopiniowania do Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji w Warszawie. 

Uzyskał pozytywna opinię pod warunkiem wprowadzenia zmian i  zgodnie z sugestiami 

Agencji w programie, który jest do uchwalenia te sugestie zostały uwzględnione i naniesione. 

Szczepienia są dla dziewczynek zamieszkujących i zameldowanych na terenie Gminy 

Granowo. Szczepienia wykonywane są w Granowie, w Przychodni Lekarza Rodzinnego 

ALMUS bezpłatnie w ramach współdziałania z Gminą. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Nad projektem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się - 0. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała nr II/13/2018 w sprawie przyjęcia „Programu 

profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego w Gminie Granowo na lata 2019-

2021” stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

e) zmiany uchwały budżetowej na rok 2018 

 

Skarbnik Agnieszka Chojnacka omówiła projekt uchwały. W zmianach do uchwały 

budżetowej na rok 2018 wprowadza się zwiększenia po stronie dochodów i wydatków             

o kwotę 236 713 zł. Na podstawie pism Wojewody Wielkopolskiego i przeznacza się na 
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sfinansowanie świadczeń wynikających z ustawy o pomocy państwa w wychowaniu dzieci 

500+. Zmniejsza się plan wydatków majątkowych o kwotę 690 000 zł do kwoty 250 000 zł. 

Jest to kwota związana z realizacją przedsięwzięcia „Rewitalizacja terenu parku i budynku 

pałacu w Granowie”. Taka zmiana spowodowana jest przesunięciem części prac oraz 

rozliczeniem inwestycji w roku 2019. Kwota z tego rozliczenia w wysokości 690 000 zł 

zostanie wprowadzona do budżetu na rok 2019. Zwiększa się plan wydatków majątkowych           

o kwotę 50 000 zł i przeznacza się na inwestycję oświetlenia ulic na terenie Granowa. 

Zwiększa się dotację dla Biblioteki Publicznej o kwotę 5 000 zł. Dokonuje się zmiany planu 

między paragrafami w ramach wydatków Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. Zwiększa się 

plan finansowy Zespołu o 250 000 zł. 

Następnie Pani Skarbnik, zgodnie z tym co zostało ustalone na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy w momencie omawiania projektu uchwały w sprawie zmian                    

w budżecie, przedstawiła pismo Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Granowie wnioskujące     

o zwiększenie kwoty 250 000 zł. 

Pismo to stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Następnie pani Skarbnik powiedziała, że kazała wyliczyć księgowej wszystkie zobowiązania 

jakie powstają na koniec roku a które płacą w roku kolejnym, żeby nie było sytuacji w latach 

następnych że coś obciąża budżet a jest przypisane do roku 2018.  

Pytania do przedstawionego projektu uchwały: 

Radna Wanda Śron zapytała w jakim wieku są dzieci niepełnosprawne, które są dowożone? 

Sekretarz Hanna Kaczmarek odpowiedziała, że są to dzieci w różnym wieku, szkoła 

ponadpodstawowa i ponadgimnazjalna. 

Radna Irena Ratajczak uważa, że Dyrektor powinien bardziej wyliczać te wydatki, bo jeśli 

dokłada się milion złotych do szkoły to powinno się w tej sumie obrócić. 

Dyrektor ZSP Granowo Pan Ryszard Grajek odpowiedział, że budżet został wyliczony w 

sposób prawidłowy, 100 000 zł trzeba było znaleźć na trzy sprawy o których pani Skarbnik 

wiedziała i przedstawiła, a 150 000 zł to zamknięcie roku 2018. 

Radny Fabian Kaczmarek zapytał czy ta sprawa powtarza się analogicznie co roku, że trzeba 

dokładać do szkoły? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że taka sytuacja była w zeszłym i w tym roku. Jest to 

kalkulowane i liczone.  

Więcej pytań do przedstawionej uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Nad projektem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – 1, wstrzymujących się - 1. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała nr II/14/2018 w zmiany uchwały budżetowej 

na rok 2018 stanowi załącznik nr 15 do protokołu 
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f) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Granowo 

 

Skarbnik Agnieszka Chojnacka omówiła projekt uchwały.  Zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej to przede wszystkim dostosowanie zapisów uchwały budżetowej na rok 2018         

i  tylko w tej pozycji dane się zmieniają ponieważ te dwa dokumenty muszą być zgodne ze 

sobą. W załączniku dotyczącym przedsięwzięć, w załączniku dotyczącym „Rewitalizacji 

parku i pałacu w Granowie” zmienia się limit wydatków w poszczególnych latach 2018-2019. 

Zakres nie ulega zmianie tylko okres wydatków zmienia się na rok 2018 i 2019. 

Pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Nad projektem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się - 0. 

Imienny wykaz z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Projekt uchwały został przyjęty. Uchwała nr II/15/2018 w zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Granowo stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

 

Ad.8. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach. 

 

Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły od ostatniej sesji żadne interpelacje i 

zapytania. 

 

Ad.9. Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Fabian Kaczmarek poprosił, aby na każdym zebraniu, sołtysi uczulali mieszkańców 

odnośnie palenia w piecach. Powinno palić się od  góry, a z obserwacji wydaje się, że w wielu 

domach jest palone nie  tak jak powinno to być. Gdyby wyeliminować sposób palenia i palić 

prawidłowo to jakość powietrza w Gminie znacząco by się poprawiła. 

Dyrektor Ryszard Grajek powiedział, że w Granowie jest za niskie ciśnienie gazu. Nowe 

piece sobie z tym nie radzą i piec się zawiesi. Dzisiaj w przedszkolu było 12 stopni ciepła. Co 

roku jest ta sama sprawa. Mamy ciśnienie gazu na granicy funkcjonowania urządzeń 

gazowych.  

Pan Dyrektor Grajek zaprosił wszystkich obecnych na widowisko jasełkowe do szkoły,            

w święto Trzech Króli na godzinę 18. 

Radny Ryszard Dybionka poruszył sprawę kanalizacji. Jest to bardzo ważne dla tych wsi, 

które tej kanalizacji nie mają. Wywóz jednego m
3
 to obecnie koszt 20,40 zł. 
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Wójt odpowiedział, że koszt kanalizacji jest tańszy od kosztów wywożenia. Nie możemy 

dotować do ścieków dowożonych. W związku z tym, że są nowe taryfy i zasady nie ma 

możliwości udzielenia takiej dotacji. Mają być programy, które będą dofinansowywać 

kanalizację sanitarną. W tym roku podjęliśmy trzykrotna próbę budowy kanalizacji sanitarnej 

w Bielawach, były na to przeznaczone środki w budżecie 1,5 mln zł. Oferta z przetargu to 

ponad 3 mln zł., takich środków w budżecie nie było. Jak tylko będzie możliwość znalezienia 

środków to będziemy szukać rozwiązania. Odnośnie piecy, dostaje smsy od mieszkańców 

typu co mam zrobić bo sąsiad kopci, wszyscy możemy stwierdzić że w naszym otoczeniu są 

ludzie, którzy palą w kotłach które nie są przystosowane do spalania złej jakości węgla lub 

sposób spalania jest niezgodny z technologią. Jeśli nie będzie poczynionych rozwiązań przez 

Państwo to jesteśmy bezsilni. Możemy zrobić kontrole ale musimy o niej powiadomić. Są 

programy, które dają możliwość wymiany pieców węglowych na piece gazowe. Cała gmina 

jest zgazyfikowana, ale jest problem bo kiedy wszyscy zaczynają grzać to jest problem z 

cieśnieniem. Wystąpimy do firmy, aby spełniała warunki umowy. 

Radny Ryszard Dybionka zaapelował do radnych powiatowych. Przy drodze do Bielaw 

powycinano drzewa, niektóre z nich pozaznaczano a teraz jest cisza, nikogo nie widać. 

Głos zabrała radna Magdalena Kalemba-Borowczak, która w imieniu swoim i P.Gerarda 

Szajka podziękowała za zaproszenie na sesję. Jak tylko czas pozwoli będą w tych sesjach 

uczestniczyć. 

Pan Gerard Szajek zapytał czy w związku z tym, że mieszkańcy chcieliby,  aby w Granowie 

był na stałe  posterunek policji,  radni chcieliby tego również? Czy jest taka potrzeba i jaki 

jest odzew. 

Wójt odpowiedział, że każdy chciałby mieć posterunek policji i jeśli organizacyjnie będzie to 

możliwe i Komenda Policji podejmie taką decyzję to jesteśmy za.  

Wójt poinformował, że złożył propozycję pani Komendant, że gdyby Gmina przejęła budynek 

dworca to wówczas ofiaruje się  pomieszczenie dla policji. 

 

Ad.10. Zakończenie sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Stefan Bielawski zamknął obrady II sesji 

VIII kadencji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

       Protokółowała      Przewodniczący Rady Gminy 

Ilona Hertig-Kruszona 
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Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu: 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności zaproszonych gości. 

3. Imienny wykaz z głosowania - przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Imienny wykaz z głosowania uchwały w sprawie programu współpracy Gminy 

Granowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2019. 

6. Uchwała nr II/10/2018 w programu współpracy Gminy Granowo z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2019 . 

7. Imienny wykaz z głosowania uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2019. 

8. Uchwała nr II/11/2018 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2019. 

9. Imienny wykaz z głosowania uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2019-2022. 

10.  Uchwała nr II/12/2018 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2019-2022. 

11. Imienny wykaz z głosowania uchwały w sprawie przyjęcia „Programu profilaktyki 

zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego w Gminie Granowo na lata 2019-2021”. 

12. Uchwała nr II/13/2018 w sprawie przyjęcia „Programu profilaktyki zakażeń wirusem 

brodawczaka ludzkiego w Gminie Granowo na lata 2019-2021”. 

13. Pismo Zespołu szkolno-Przedszkolnego dot. Zwiększenia środków w budżecie. 

14. Imienny wykaz z głosowania uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2018. 

15. Uchwała Nr II/14/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2018. 

16. Imienny wykaz z głosowania uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Granowo. 

17. Uchwała Nr II/15/2018 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Granowo. 
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